



**SENARAI SEMAK DOKUMEN PERMOHONAN
AKTIVITI REKREASI UiTM CAWANGAN SELANGOR**

**UNIT SUKAN
BAHAGIAN HAL EHWAL PELAJAR**

BIL.	PERKARA	ADA (/)	TIADA (X)
1	Salinan surat permohonan kebenaran daripada Bahagian / Jabatan / Unit yang berkaitan.		
2	Salinan surat makluman pihak Polis Bantuan UiTM Cawangan Selangor.		
3	Maklumat lengkap program / butiran aktiviti.		
4	Senarai nama jurulatih / jurupandu bertauliah dan berkelayakan.		
5	Senarai nama pegawai pengiring berkelayakan.		
MENGIKUT KESESUAIAN			
7	Laporan pemeriksaan lokasi oleh Bahagian / Jabatan / Unit yang berkaitan.		
8	Surat pelepasan tanggungjawab peserta.		
9	Laporan pemeriksaan kesihatan peserta.		
10	Senarai nama peserta.		
11	Salinan borang permohonan <i>first aid kit</i> .		
12	Maklumat ramalan cuaca semasa tarikh aktiviti.		

UNITSUKANUiTMCAWANGANSELANGOR/2021



BORANG PERAKUAN PELEPASAN TANGGUNGJAWAB

(Sila isi dalam dua (2) salinan)

MAKLUMAT AKTIVITI

Nama Aktiviti/Program:	
Persatuan/ Kelab/ Kolej/ Fakulti:	
Tempat:	Tarikh:

Saya mengaku bahawa saya **pada setiap masa akan MEMATUHI segala undang-undang UiTM dan peraturan-peraturan UiTM dan akan mengikut segala arahan** yang diberikan kepada saya semasa menyertai aktiviti/program tersebut.

Saya bertanggungjawab sepenuhnya dan bersetuju melepaskan UiTM dan Kerajaan Malaysia daripada apa-apa tuntutan dan/atau tindakan guaman berhubung dengan apa-apa kemalangan diri saya dan/atau kerosakan harta benda kepunyaan saya dimana saya akan mengalami kematian, kecederaan, dan/atau kerosakan dan/atau kehilangan harta benda akibat secara langsung atau tidak langsung daripada kecuaiannya dan/atau ketinggalan dan/atau perbuatan sengaja saya sendiri dan/atau pihak ketiga yang mungkin ditanggung atau dialami oleh saya dan/atau pihak ketiga sepanjang tempoh aktiviti/program ini dijalankan

Saya termasuk wakil saya atau sesiapa jua yang mempunyai hak di sisi undang-undang membuat tuntutan bagi pihak saya bersetuju melepaskan UiTM dan Kerajaan Malaysia daripada sebarang tuntutan dan bersetuju untuk mengganti rugi UiTM dan Kerajaan Malaysia sekiranya UiTM dan Kerajaan Malaysia dituntut oleh mana-mana pihak ketiga akibat daripada perbuatan cuai dan/atau perbuatan sengaja dan/atau ketinggalan diri saya sendiri dalam tempoh masa saya menjalani aktiviti/program ini

Saya juga mengaku dan mengesahkan bahawa saya akan pada setiap masa **menjaga nama baik UNIVERSITI TEKNOLOGI MARA** di sepanjang masa saya menyertai aktiviti/program ini.

BUTIR-BUTIR DIRI

Nama:	No. Matrik:
No. Kad Pengenalan:	Jantina:
Tahun/Program Pengajian:	Fakulti:
Alamat Semasa/Kolej:	No. Telefon Bimbit:
Nama dan Alamat Waris:	No. Telefon (R): No. Telefon Bimbit:

Saya dengan rela hati dan kemahuan sendiri bersetuju menyertai aktiviti seperti tersebut di atas.

TANDATANGAN:

TARIKH:

Tandatangan Saksi:

(Nama:)

(No. Kad Pengenalan:)

Perhatian: Borang ini hendaklah diisi bagi penyertaan aktiviti rekreasi di UiTM Cawangan Selangor dan yang berisiko.